

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 04-06-2026 03:32:35 PM Subject: Annual Report	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 04-06-2026 03:32:35 PM الموضوع: التقرير السنوي
Subject: Annual Report for 2025 With reference to the above subject, and further to our letter No. (2026/03/133/إ) dated 31/03/2026, which included our disclosure of the Annual Report for the year 2025, and based on the approval of the Central Bank to publish the final financial statements for the year 2025, which were disclosed on 21/05/2026, we would like to inform you that there are no changes or amendments to the financial statements for the period ending 31/12/2025 as included in the Annual Report for 2025.	الموضوع: التقرير السنوي لعام 2025 بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولأحقق لكتابنا رقم (إ/2026/03/133) المؤرخ في 31/03/2026 المتضمن إفصاحنا عن التقرير السنوي لسنة 2025، وبناء على موافقة السادة البنك المركزي على نشر البيانات المالية الختامية لعام 2025 والتي تم الإفصاح عنها بتاريخ 21/05/2026، نود اعلامكم بأنه لا يوجد أية تغييرات أو تعديلات على البيانات المالية للفترة المنتهية في 31/12/2025 الواردة ضمن التقرير السنوي لعام 2025.
04-06-2026	04-06-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas